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Protokół nr 11/2025 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego odbytego 

w Urzędzie Gminy w Małkini Górnej w dniu  18 marca 2025 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Członkowie Komisji według załączonej listy obecności – obecnych było 8/8 członków; 

2) Pan Dariusz Stanisław Rafalik  -  Wójt Gminy  

3) Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy  

4) Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy 

 

Pan Leszek Siwek - Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie i zaproponował następujący 

porządek obrad:  

 

1) Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 19 lutego 2025 r.  

2) Omówienie i zaopiniowanie pisma Komisji Nazw Miejscowości i Obiektów 

Fizjograficznych działającej przy ministrze właściwym do spraw administracji 

publicznej, dotyczącej zniesienia urzędowej nazwy miejscowości Zawisty Dzikie 

i podtrzymanie stanowiska Rady Gminy Małkinia Górna w sprawie złożonego 

wniosku o jej zniesienie. 

3) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Powiatem Ostrowskim o wspólnej organizacji Dożynek Powiatowo 

– Gminnych w roku 2025. 

4) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu 

Gminy Małkinia Górna na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w 

gminnej ewidencji zabytków. 

5) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska dotyczącego 

rozpatrzenia skargi. 

6) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy placowi w miejscowości 

Małkinia Górna. 

7) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wzniesienia pomnika w miejscowości 

Małkinia Górna. 

8) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr 391/LI/2023 z dnia 31 

maja 2023 roku w sprawie przyjęcia lokalnego Programu wspierania edukacji 

uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Małkinia Górna. 

9) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania 

nagród Wójta Gminy Małkinia Górna w ramach Lokalnego Programu wspierania 

edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Małkinia Górna. 

10) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń 

przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z 

opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania.  

11) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem o nadanie 

miejscowości Małkinia Górna statusu miasta.  

12) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, 

sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu spłaty lub rozkładania na raty 

płatności należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, 

przypadających Gminie Małkinia Górna lub jej jednostkom organizacyjnym, 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga 

stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów lub osób uprawnionych 

do udzielania tych ulg. 
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13) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Małkinia Górna oraz 

ustalenia stawki tej opłaty. 

14) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Małkinia Górna na lata 2025-2038. 

15) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Małkinia Górna na rok 2025. 

16) Sprawy różne.  

 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono, został on przyjęty jednogłośnie. Głosowało 8 radnych. 

 

 

Punkt 1. 

 

Protokół z posiedzenia komisji z dnia 19 lutego 2025 r. przyjęto jednogłośnie. Głosowało 8 

radnych.  

 

 

Punkt 2. 

 

Pani Paulina Kowalczyk - Podinspektor ds. planowania i gospodarki przestrzennej 

i rewitalizacji omówiła pismo Komisji Nazw Miejscowości i Obiektów Fizjograficznych 

działającej przy ministrze właściwym do spraw administracji publicznej, dotyczącej zniesienia 

urzędowej nazwy miejscowości Zawisty Dzikie. Komisja ta negatywnie zaopiniowała 

zniesienie wspomnianej nazwy. Z przeprowadzonej analizy zgromadzonej dokumentacji 

wynika, że z konsultacji społecznych, które miały miejsce w 1995 r. wynika, iż wszyscy 

mieszkańcy z ówczesnego terenu Zawist Dzikich, biorący udział w konsultacjach opowiedzieli 

się za uregulowaniem stanu prawnego gruntów ww. wsi oraz włączeniem jej do granic 

administracyjnych Małkini Górnej. Wszyscy mieszkańcy wspomnianego terenu posługiwali się 

adresami przynależącymi do miejscowości Małkinia Górna i takie też mieli zameldowania. 

Z dokumentów jasno wynika, że cały obręb ewidencyjny Zawisty Dzikie został włączony do 

obrębu Małkinia Górna. Zgodnie z opinią Starosty Ostrowskiego zniesienie nazwy 

miejscowości Zawisty Dzikie nie wpłynie na przebieg granic, podziału terytorialnego ani 

segregację dokumentów i danych geodezyjnych, co świadczy o tym że nie pociągnie to za sobą 

żadnych kosztów. Miejscowość Zawisty Dzikie nie figuruje jako obręb ewidencyjny. 

Wspomnianej miejscowości nie zamieszkuje żadna osoba.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała podtrzymanie stanowiska Rady Gminy 

Małkinia Górna w sprawie złożonego wniosku o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości 

Zawisty Dzikie. Głosowało 8 radnych.  

 

 

Punkt 3. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – omówił projekt uchwały. Złożyliśmy wniosek do Powiatu 

o zorganizowanie wspólnych dożynek, który został rozpatrzony pozytywnie. Zostanie 

podpisane porozumienie w celu wspólnej organizacji „Dożynek Powiatowo - Gminnych 2025", 

których termin wyznaczono na dzień 31 sierpnia 2025 roku, w m. Zawisty Nadbużne. Koszty 

będą poniesione po połowie.  
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Pan Krzysztof Kołota – zapytał o wysokość kosztów organizacji dożynek. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał informacje, że łączny planowany koszt to 

200 000 zł. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie porozumienia z Powiatem Ostrowskim o wspólnej organizacji Dożynek 

Powiatowo – Gminnych w roku 2025. Głosowało 8 radnych.  

 

 

Punkt 4. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy - omówiła projekt uchwały. Jest to powielenie 

uchwały z 24 lipca 2024 r. Uchwała została podjęta w 2024 r, natomiast wykonanie nastąpi 

w tym roku. Zgodnie z ustawą o finansach publicznych dotacje mają charakter jednoroczny, 

dlatego też trzeba podjąć uchwałę jeszcze raz. Środki z dotacji przeznaczone są na malowanie 

kościoła na ul. Kościelnej.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

celowej z budżetu Gminy Małkinia Górna na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej 

ewidencji zabytków. Głosowało 8 radnych. 

 

 

Punkt 5. 

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – omówił projekt uchwały. Skarżąca złożyła skargę o 

tej samej treści, która nie wnosi również nowych zarzutów. Dlatego też należy podtrzymać 

stanowisko wyrażone w poprzednio podjętej uchwale.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska 

dotyczącego rozpatrzenia skargi. Głosów za 7, przeciw: 0, wstrzymujących się: 1. Głosowało 

8 radnych.  

 

 

Punkt 6 i 7 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – omówił łącznie projekty uchwał. Plac, któremu chcemy 

nadać nazwę zlokalizowany jest na działce, na której wzniesiony jest pomnik Józefa 

Piłsudskiego. Możemy pozyskać środki do 80% kosztów w wysokości do 125 000 zł na 

wzniesienie pomnika, który będzie miał kształt fontanny oraz będzie nawiązywał do 

istniejącego pomnika. Jednym z warunków dofinansowania jest nadanie nazwy placowi.  

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

placowi w miejscowości Małkinia Górna. Głosowało 8 radnych. 

 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wzniesienia pomnika w 

miejscowości Małkinia Górna. Głosów za 7, przeciw: 0, wstrzymujących się: 1. Głosowało 8 

radnych.  
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Punkt 8. 

 

Pani Ewa Szymanik – Kierownik Referatu Oświaty - omówiła projekt uchwały. W programie 

zastąpiono słowo „stypendium” słowem „nagroda”, i dodano słowo  „publikacje”. Zastąpienie 

słowa stypendium słowem nagroda wynika ze znaczeń słów: stypendium zazwyczaj kojarzy się 

z pomocą materialną. Z kolei nagroda może wskazywać na wyróżnienie za konkretne 

osiągnięcia, co może być motywacją dla uczniów i elementem rywalizacji, w kontekście 

edukacji, osiągnięć sportowych, artystycznych. Realizacja programu zakładała tylko spotkania 

promujące osiągnięcia, a publikacje mogą rozpropagować bardziej sukcesy uczniów. Zmiana 

słowa „stypendium” na „nagrodę” jak i dodanie słowa „publikacje” może lepiej oddawać 

charakter wyróżnienia, które ma na celu docenienie osiągnięć i motywowanie do dalszego 

rozwoju. 

 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr 391/LI/2023 z 

dnia 31 maja 2023 roku w sprawie przyjęcia lokalnego Programu wspierania edukacji 

uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Małkinia Górna. Głosów za 7, przeciw: 0, 

wstrzymujących się: 0. Głosowało 7 radnych., 1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 

 

 

 

Punkt 9. 

 

Pani Ewa Szymanik – Kierownik Referatu Oświaty - omówiła projekt uchwały. Przyjęcie 

regulaminu nagród ma na celu identyfikację i nagradzanie uczniów, którzy osiągają znakomite 

wyniki w nauce, sporcie czy w innych dziedzinach. Nagrody wójta mogą stać się inspiracją dla 

innych uczniów. Przyjęcie regulaminu przyznawania nagród wójta w ramach programu 

wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży jest kluczowe dla rozwoju młodych 

talentów, oraz podnoszenia poziomu  edukacji w gminie. Zmieniły się zasady i terminy 

składania wniosków w porównaniu do obecnej uchwały. Wnioski będą składane przez szkołę.  

 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

przyznawania nagród Wójta Gminy Małkinia Górna w ramach Lokalnego Programu 

wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Małkinia Górna. Głosów za 7, 

przeciw: 0, wstrzymujących się: 0. Głosowało 7 radnych., 1 radny nie brał udziału 

w głosowaniu. 

 

Punkt 10. 

 

Pani Ewa Szymanik – Kierownik Referatu Oświaty - omówiła projekt uchwały. Podjęcie nowej 

uchwały określającej rodzaje świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunki i sposób ich przyznawania, ma 

na celu usystematyzowanie i ujednolicenie dotychczasowych zapisów poprzez wprowadzenie 

regulaminu przyznawania pomocy zdrowotnej. Zmiana dotyczy również formy wypłaty 

świadczenia, które będzie przelewane na numer rachunku bankowego wnioskodawcy, nie ma 

możliwości wypłaty gotówki ze względu na likwidację kasy w Urzędzie. 
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Pani Elwira Założyńska – zapytała, czy wystarczy, że nauczyciel złoży oświadczenie 

o poniesionych kosztach leczenia, czy musi załączyć faktury. 

 

 

Pani Ewa Szymanik – przekazała, że musi być dołączona co najmniej jedna faktura 

potwierdzająca poniesione koszty.  

 

Pani Lilla Wiechowska – zapytała, czy są jakieś wytyczne dotyczące okresu choroby, aby 

ubiegać się o to świadczenie. 

 

Pani Ewa Szymanik – poinformowała, że do wniosku trzeba dołączyć zaświadczenie lekarskie. 

 

Pan Arkadiusz Murawski – jaka jest liczba składanych wniosków. 

 

Pani Ewa Szymanik – przekazała, że jest wzrost liczby składanych wniosków – łącznie jest ich 

około 30. 

 

Pani Elwira Założyńska – zapytała,  czy wypłacana kwota jest jednorazowa i w jakiej jest 

wysokości. 

 

 

Pani Ewa Szymanik – wyjaśniła, że wypłacana kwota jest jednorazowa, a jej wysokość to ok. 

300-400 zł. 

 

 

Pan Arkadiusz Murawski – zapytał, czy wnioski w większości składają nauczyciele, czy 

emeryci. 

 

 

Pani Ewa Szymanik – przekazała, że liczba nauczycieli i emerytów składających wnioski jest 

porównywalna.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 

korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania. Głosowało 8 

radnych. 

 

 

Punkt 11. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – omówił projekt uchwały. Został przedstawiony raport 

z przeprowadzonych konsultacji, który stanowi załącznik do protokołu. Omówił pisma, które 

nadesłał Zarządu Powiatu, Burmistrz Broku i Ostrowi Mazowieckiej w sprawie wydania opinii 

na temat nadania praw miejskich dla naszej miejscowości, z których wynikają same pozytywne 

odpowiedzi. 

 

Pan Krzysztof Kołota – przekazał, że podczas rozmów z mieszkańcami napotkał negatywny 

odbiór w tym temacie.  
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Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – uważa, że konsultacje powinny być przeprowadzone w 

samej Małkini, natomiast ustawa reguluje inaczej. Mieszkańcy zagłosowali na tak, lecz różnica 

w głosach była mała. 

 

Pan Łukasz Szymańczyk – przekazał, że mieszkańcy mają wątpliwości w kontekście środków, 

żeby nie wszystkie były przeznaczane w rozwój miasta. Jeśli patrząc na infrastrukturę jesteśmy 

rozwinięci.  

 

Pan Arkadiusz Murawski – przekazał, że zdania mieszkańców są podzielone, jak w większości 

tematów, lecz większość głosów jest pozytywna. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – koszty przekształcenia to ok. 10 000 zł, głównie 

obejmujące wymianę pieczątek, tablic informacyjnych. Nasza miejscowość wyglądem 

i infrastrukturą wygląda jak miasto. 

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy - wyjaśnił, że nie musimy wchłaniać miejscowości 

ażeby spełnić warunki ubiegania się o nadanie statusu miasta. Nie zmieniamy granic 

administracyjnych. 

 

Pani Lilla Wiechowska – zapytała, kto czuwał nad liczeniem głosów. 

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy - przekazał, informację że głosy liczyła komisja 

powołana zarządzeniem. Większość głosujących była na tak. Małkinia nic nie straci, ale może 

zyskać. 

 

Pan Piotr Krzepicki – wskazał, że frekwencja była niska. 

 

Pan Leszek Siwek – przekazał, że odczucia są mieszane.  

 

 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem o 

nadanie miejscowości Małkinia Górna statusu miasta. Głosów za 6, przeciw: 2, 

wstrzymujących się: 0. Głosowało 8 radnych.  

 

 

Punkt 12. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy - omówiła projekt uchwały. W przypadkach 

uzasadnionych ważnym interesem dłużnika lub interesem publicznym należności pieniężne 

mające charakter cywilnoprawny, przypadające jednostce samorządu terytorialnego lub jej 

jednostkom podległym, może być umorzone albo ich spłata może być odroczona lub rozkładana 

na raty. Powinno być uszczegółowione komu przysługują takie uprawnienia oraz jakie 

dokumenty powinny być złożone. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

UOKIK oraz Ministerstwo Rolnictwa. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu spłaty lub rozkładania na 

raty płatności należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających 
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Gminie Małkinia Górna lub jej jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności 

pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz 

wskazania organów lub osób uprawnionych do udzielania tych ulg. Głosowało 8 radnych. 

 

 

Punkt 13. 

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy - omówił projekt uchwały. Od ostatniej regulacji 

minęło 5 lat, dlatego też musimy urzeczywistnić wysokość opłat, tak aby środki się 

bilansowały. Przez okres od ostatniej zmiany inflacja jak również inne czynniki wpływające na 

cenę odpadów osiągnęły duży wzrost. U nas natomiast sztucznie utrzymywano ceny na takim 

samym poziomie. W tym roku zabraknie ok. 1 800 000 zł aby zamknąć opłaty za odpady. Są to 

ogromne sumy, które dokładamy do tych należności. Musimy uszczelnić system 

gospodarowania odpadami. Odbywają się kontrole, wystawiamy upomnienia. Musimy wyłapać 

nieszczelności.  

  

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – przekazała, że przychody powinny pokryć 

koszty, jeżeli tak się nie dzieje rada może podjąć uchwałę o pokryciu kosztów z innych 

środków. Należności i rozliczenia z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi są 

wnikliwie sprawdzane, nawet do budżetu jest oddzielny załącznik. Musimy stanowczo 

reagować jeśli strata jest na wysokim poziomie. Do kalkulacji nie wzięliśmy pod uwagę 

zeszłych długów. Straty na odpadach od 2022 roku wyniosły ok. 6 000 000 zł. Zaległości od 

dłużników z tego tytułu w roku 2022 wyniosły 526 000 zł, w roku 2023 – 717 000 zł, a 

wystawiono jedynie 23 upomnienia, w 2024 r. wystawiono upomnienia i tytuły wykonawcze 

z czego spłynęło 143 000 zł. Jeżeli egzekwuje się należności to widać efekty. Gminy w naszym 

powiecie nie dokładają środków do opłat za odpady lub dokładają dużo mniejsze sumy, np. 

Gmina Ostrów Mazowiecka nie dokłada środków, Miasto Ostrów Mazowiecka dołoży 270 000 

zł, Brok 120 000 zł, Wąsewo 78 000 zł, a nasza gmina 1 800 000 zł. Ustalone kwoty opłat za 

odpady po podwyżkach w sąsiednich gminach kształtują się podobnie do naszych 

proponowanych cen. Nie możemy się porównywać z gminami typowo wiejskimi. Powinniśmy 

porównywać się do gmin gdzie występuje budownictwo wielomieszkaniowe. Musimy 

wprowadzić kontrolę, np. czipowane worki. 

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – przekazał, że nie inwestujemy w system gospodarki 

odpadami, np. w monitoring na samochodach odbierających odpady. Jeżeli nie będziemy 

wykonywać zapisów ustawy będziemy płacić wysokie kary. Ceny powinny być podnoszone 

systematycznie co roku o kilka złotych. 

 

 Pan Piotr Krzepicki – przekazał, że na osiedlu istnieje monitoring przy koszach na odpady. 

 

Pan Leszek Siwek – zapytał, jeżeli dłużnicy zapłaciliby swoje należności to jaką kwotę 

musielibyśmy dołożyć w tym roku do odpadów. 

 

 Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – przekazała informację, że ok. 1 400 000 zł, 

ale raczej nie jest realne, żeby wszyscy wywiązali się z zaległości. Jeżeli zostanie zmieniona 

ustawa i zostanie nałożony obowiązek bilansowania się opłat za odpady będziemy zobowiązani 

podnieść ceny dużo więcej. Obliguje nas również ustawa o finansach publicznych. Musimy 

starać się aby system się bilansował.  

 

Pan Leszek Siwek – poprosił o przedstawienie szeroko tego tematu na sesji, wraz z 
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porównaniami cen i kosztów z innymi gminami. Może powinniśmy się zastanowić na 

pomysłem dotyczącym utylizacji śmieci. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał, że jeżeli uda nam się uruchomić biogazownie 

to problem z odpadami bio będzie rozwiązany. 

 

Pani Lilla Wiechowska – również poprosiła o omówienie tego tematu dokładnie na sesji. 

 

Pan Łukasz Szymańczyk – poprosił o przedstawienie również kosztów transportu odpadów, 

paliwa czy też koszty odbioru samych odpadów.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia metody ustalania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Małkinia Górna oraz 

ustalenia stawki tej opłaty. Głosów za 5, przeciw: 1, wstrzymujących się: 1. Głosowało 7 

radnych, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu.  

Posiedzenie komisji opuściła pani Lilla Wiechowska. 

 

  

Punkt 14. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy - omówiła projekt uchwały zgodnie z 

uzasadnieniem.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Małkinia Górna na lata 2025-2038. Głosów za 6, przeciw: 0, 

wstrzymujących się: 1. Głosowało 7 radnych. 

 

 

Punkt 15. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy - omówiła projekt uchwały zgodnie z 

uzasadnieniem.  

  

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – podkreślił, że sołectwa podeszły bardzo poważnie do 

tematu przekazywania środków z funduszu sołeckiego na budowę cmentarza.  

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – przekazała, że sołectwa przekazały na ten cel 

157 000 zł.  

 

Pan Arkadiusz Murawski – podkreślił, że występuje bardzo duża potrzeba budowy cmentarza.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Małkinia Górna na rok 2025. Głosów za 6, przeciw: 0, wstrzymujących się: 1. 

Głosowało 7 radnych. 

 

Punkt 16. 

 

W sprawach różnych poruszono następujące kwestie: 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał proponowane terminy sesji i komisji na kolejny 
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kwartał. Możliwe będzie zwołanie sesji nadzwyczajnej, aby podjąć uchwałę w sprawie wsparcia 

powiatu na budowę POZ-u. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – wyjaśniła, ze musimy uzgodnić tą kwestię 

pomiędzy powiatem a szpitalem oraz RIO. Środki możemy przekazać w formie dotacji. 

Pan Leszek Siwek – harmonogram równania dróg, która firma wygrała przetarg. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – poinformowała, że wygrał pan Przesmycki. 

 

Pan Łukasz Szymańczyk – przegląd dróg i zlecenie ich napraw. 

 

Pani Angelika Dąbrowska – oświetlenie w Daniłowie. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – wyjaśnił, że jest wykonany projekt i będzie realizowany. 

 

Pan Arkadiusz Murawski – dzierżawa działek nad Bużyskiem. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał informację, że nie będziemy zabierać wszystkich 

działek, lecz ograniczymy powierzchnie niektórych. 

 

Posiedzenie komisji opuściła pani Elwira Założyńska. 

 

Pan Krzysztof Kołota – przywrócenie poprzednich zasad dostarczania dokumentów na sesję. 

 

Nawiązała się dyskusja na ten temat, lecz szczegółów nie ustalono.  

 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

   

   

  Przewodniczący Komisji 

                 Leszek Siwek 
 

 

 

Protokolant: 

Edyta Frydrych  
 

 

 

 

 

 

 

 


